
ZÁPISNICA 

zo 16. riadneho rokovania Obecného zastupiteľstva Dolná Krupá, 

 ktoré sa uskutočnilo dňa 1. júna 2017 v zasadačke OcÚ Dolná Krupá 
 

Program: 

1. Otvorenie, schválenie programu, určenie overovateľov 

2. Návrh zmeny územného plánu 
3. Rôzne  

4. Diskusia   

5. Návrh na uznesenie 
6. Záver 
 

prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny 
 

k   b o d u   1: 

Rokovanie OZ otvoril starosta obce, navrhol doplniť do programu bod 3) rôzne. Za overovateľov určil 
Mgr. Juraja Anettu a Mgr. Mareka Dekana.  
 

Uznesenie č. 52/2017   

OZ schvaľuje program rokovania.                                                                              /za 9 - proti 0 - zdržal sa 0/ 
 

k   b o d u   2: 

Starosta obce zoznámil prítomných so žiadosťou o zmenu Územného plánu Obce Dolná Krupá, ktorá bola 
obci doručená od spol. Terranova, s. r. o., Uhrova 3356/5 Bratislava. Ide o pozemok parc. číslo 4813/2 v k. ú. 

obce Dolná Krupá, orná pôda vo výmere 1,348 ha. Predmetný pozemok sa nachádza pri ceste do Trnavy 

a susedí s k. ú. obce Špačince. Predmetom žiadosti je preklasifikovanie ornej pôdy na plochu 
nepoľnohospodárskej výroby, služieb a skladovacích priestorov. Rovnaká žiadosť bola doručená obci 

Špačince, ktorá zmenu územného plánu v zmysle predmetnej žiadosti na rokovaní obecného zastupiteľstva 

dňa 16. mája schválila.                                                                                                                 (PRÍLOHA č. 1) 

Starosta odovzdal slovo štatutárovi spol. Terranova Ing. Františkovi Slávikovi.  
- Ing. Slávik: zámer spoločnosti má počiatky ešte v rokoch 2006-2007, kedy bol tento projekt oddialený 

z dôvodu krízy a s tým súvisiacim problémom s investormi. Teraz sa záujem investorov znovu prejavuje. 

Celkovo ide o plochu vyše 10 ha, ktorá zasahuje aj do k. ú. Dolnej Krupej.  
- Mgr. Horváth: čo tam plánujete? 

- Ing. Slávik: stavali by sa ľahké výrobné haly, ktoré by neznečisťovali životné prostredie, v zmysle 

klasifikácie „obchod, služby, logistika“, skladovanie tovaru, určené aj pre živnostníkov.       

- JUDr. Miroslav Prymus: zámer sa bude realizovať v perspektíve troch rokov, musí sa riešiť otázka 
napojenia na inžinierske siete.  

- K. Baránek: prečo sa musí stavať na ornej pôde? Ornú pôdu si začína každý vážiť, 10 hektárov to je pri 

výnosoch 60 q/ha
 
spolu 600 q úrody. Pretvoríme úrodnú pôdu na výrobné haly?    

- JUDr. Prymus: ide o ľahký priemysel, kde sa využíva regálový systém v halách s výškou max. 10 metrov 

a 3000-5000 m
2
 zastavanej plochy. Z 10 000 m

2
 tvorí zastavaná plocha iba 35 %, ostatné zostáva zeleň. 

V Trnave terajším parametrom nevyhovuje ani jedna stará hala a ich rekonštrukcia by predstavovala 
výrazne vyššie náklady ako novostavba. Máte pravdu, pôdu treba chrániť, obec si dokonca môže schváliť 

poplatok na každý m
2
 zastavanej plochy. 

- Ing. Totka: nebude zvýšená frekvencia dopravy? Prečo ste si zvolili práve túto lokalitu? Boli upovedomení 

majitelia pozemkov na Potôčkoch o vašom zámere? 
- JUDr. Prymus: maximálne 10 kamiónov denne, projekt nie je nový, plánoval sa už v roku 2006, realizácia  

je ešte ďaleko. Prevádzky, ktoré tam budú, neprodukujú zvýšený hluk. 

- Mgr. Dekan: napriek malej výmere, negatíva v porovnaní so Špačincami budeme znášať my. Špačince 
profitujú oveľa viacej. 

- Mgr. Petráš: bude sa projekt realizovať aj v prípade, že by sme ho na rozdiel od Špačiniec nepodporili? 

- Ing. Slávik: zrejme áno, aj keď vlastnia pozemok zasahujúci dve katastrálne územia.   
 

Uznesenie č. 53/2017 

OZ schvaľuje zmenu Územného plánu Obce Dolná Krupá -  preklasifikovanie resp.zaradenie pozemku  parc. 

číslo 4813/2 v k. ú. Obce Dolná Krupá vo výmere 1,348 ha z ornej pôdy na plochu nepoľnohospodárskej 
výroby, služieb a skladovacích priestorov v zmysle žiadosti spol. Terranova, s. r. o., Uhrova 3356/5 

Bratislava. 

Všetky náklady súvisiace so spracovaním zmien územného plánu a na výstavbu infraštruktúry v danej lokalite 
bude znášať žiadateľ bez nároku na finančné požiadavky voči obci Dolná Krupá. 

                                                                                                          /za 7 - proti p. Baránek, - zdržal sa p. Totka/ 



k   b o d u   3: 

Starosta obce požiadal Ing. Kozákovú, aby informovala o zmene rozpočtu obce na základe rozpočtového 

opatrenia č. 14 zo dňa 28. apríla 2017.                                                                                         (PRÍLOHA č. 2) 
Presun medzi položkami a podpoložkami bez zmeny celkového rozpočtu obce vo výške 4285 €. 

Zníženie nákladov na opravu miestnej komunikácie Horný Chríb (-1200 €), navýšená oprava výtlkov.     

Zníženie položky energie v programe vnútorná správa (- 521 €), navýšenie v položkách inzercia, oprava 

a kontrola hasičského auta IVECO. V programe šport: zníženie položky energie (- 1294 €), zníženie položky 
odmeny na dohody, zvýšenie položky údržba budovy a areálu OŠK a položky odmeny na pracovný pomer. 

V programe služby občanom: navýšenie položky všeobecný materiál, znížené niektoré ostatné prevádzkové 

položky.   
 

Uznesenie č. 54/2017 

OZ berie na vedomie zmenu rozpočtu obce na základe rozpočtového opatrenia č. 14 zo dňa 28. apríla 2017.                  
Stav rozpočtu obce po rozpočtových opatrení 14 je: 
 

Upravený rozpočet na rok 2017 v € príjmy výdavky výsledok hosp. 

Rozpočet obce so školstvom, z toho 1 280 986 1 280 986 0 

bežný so školstvom 1 158 919 1 158 919 56 330 

kapitálový  0 178 397 -178 397 

finančné operácie spolu, z toho: 122 067 0 122 067 

-z min. rokov 17 249 0 17 249 

-z rezervného fondu 104 818 0 104 818 

-z úveru 0 0 0 

Rozpočet obce: P= 1 268 566,- 

Rozpočet školy: P =   12 420,- 

V = 673 270,- 

V = 607 716,- 

 
Starosta obce informoval prítomných, že obci bol doručený otvorený list Anzelmy Kankarovej. Keďže 

menovaná bola prítomná na rokovaní, opýtal sa jej, či chce znenie listu prečítať.                      (PRÍLOHA č. 3) 

- A. Kankarová so znením otvoreného listu oboznámila prítomných. Jej list bol reakciou na zápisnicu 

z rokovania obecného zastupiteľstva dňa 3. mája t. r., počas ktorého bola riešená otázka jej členstva v rade 
školy a dôvody jej neprítomnosti v práci.  

- Mgr. Anetta: p. Kankarová zobrala vec príliš osobne. Posledný rok ju nevidel ani na jednom zasadnutí 

a preto považuje za úplne legitímne riešiť túto vec, pretože ak by sa aj on ako poslanec nezúčastnil ani raz 
za rok obecného zastupiteľstva, zanikne mu mandát zo zákona a neplnil by si teda ani svoje povinnosti.  

Diskusia k tomuto bodu sa niesla v znamení osobných invektív dotknutých osôb. 

Otvorený list p. Kankarovej v plnom znení je prílohou zápisnice.  
 

Uznesenie č. 55/2017 

OZ berie na vedomie otvorený list, ktorý predniesla Anzelma Kankarová.                  

 
Starosta prečítal žiadosti adresované obecnému úradu:  

a) OŠK o povolenie organizovania verejnej športovo-spoločenskej akcie 4. ročníka Memoriálu Libora 

Jarábka dňa 22. júla v čase od 13.00 do 04.00.                                                                       (PRÍLOHA č. 4) 

b) Daniela Sucháňa o predĺženie otváracích hodín v Športbare  počas konania Memoriálu Libora Jarábka do 
04.00.                                                                                                                                       (PRÍLOHA č. 5) 

Mgr. Horváth: požiadal, aby sa akcia v prípade nepriaznivého počasia mohla konať v sále KS. 
  

Uznesenie č. 56/2017 

OZ schvaľuje organizáciu verejnej športovo-spoločenskej akcie v areáli OŠK dňa 22. júla v čase od 13.00 

do 04.00.                                                                                                                       /za 9 - proti 0 - zdržal sa 0/ 
 

Uznesenie č. 57/2017 

OZ schvaľuje predĺženie otváracích hodín v Športbare počas konania Memoriálu Libora Jarábka do 04.00 
v zmysle žiadosti Daniela Sucháňa.                                                                             /za 9 - proti 0 - zdržal sa 0/ 

Starosta ďalej informoval:  

-     o sťažnosti na Bar Beethoven, zároveň uviedol, že upozornil majiteľa na dodržiavanie zatváracích hodín.                                                                                                                   

(PRÍLOHA č. 6)  
- o možnosti delimitovať niektoré pozemky vo vlastníctve Slovenského pozemkového fondu do vlastníctva 

obce v prípade, že je na nich umiestnená stavba. Jedná sa o cestu na ul. Školská parc. č. 3892/2 a parc. 



č. 1205/28 na novom cintoríne. Ak obec nemá list vlastníctva, vlastníctvo obec preukazuje čestným 

prehlásením OZ, že ide o majetok obce.    
 

Uznesenie č. 58/2017 

OZ berie na vedomie sťažnosť na Bar Beethoven.                  
 

Uznesenie č. 59/2017 
OZ čestne prehlasuje, že cesta na pozemku parc. č. 3892/2 k. ú. Dolná Krupá a cintorín na pozemku parc. 

č. 1205/28 k. ú. Dolná  Krupá sú majetkom obce Dolná Krupá. 

 
k   b o d u   4: 

- K. Baránek: znova horelo na Volnom. Keby sme mali fotopasce tak, ako sme to odhlasovali a starosta by 

ich kúpil, mohli sme mať páchateľa. Treba pripraviť tri hydranty na miestach, kde sa dá otočiť s hasičským 

vozidlom. 
- starosta: bol to tohto roku už štvrtýkrát úmyselne založený požiar, čo len potvrdzuje opodstatnenosť 

uzatvorenia tejto skládky drevnej hmoty, aby sa predišlo rozsiahlym škodám a všeobecnému ohrozeniu. 

Detailné zdôvodnenie, prečo nebolo vhodné inštalovať fotopasce na Volnom je uvedené v zápisnici 
z rokovania OZ dňa 3. mája 2017. Spoločnosť, ktorá uskutočňovala drvenie a následný odvoz drevnej 

hmoty prisľúbila, že po skončení vegetačného obdobia dá obci k dispozícii dva kontajnery o objeme 40 m
3
, 

do ktorých sa drevná hmota od občanov vyzberá a následne bude odvezená na ich skládku v Trnave. 
Kontajnery sa umiestnia na verejnom priestranstve, ktoré je vo vlastníctve obce. Čo sa týka hydrantov, 

bude jednať so spol. TAVOS, v minulosti sa už na TAVOS s podobnou požiadavkou obrátil. Niektoré 

hydranty boli opravené, zo strany TAVOS-u však bolo poukázané na skutočnosť, že niektoré obce majú 

k dispozícii len tri hydranty a naša obec 160 a ďalšie odmietol z časových dôvodov opraviť.   
- Mgr. Dekan: na akciu v kaštieli budú potrebné lavice, prevezú sa v sobotu, mali by sme riešiť problém 

bytov pre mladé rodiny, pretože odchádzajú bývať inde. V súvislosti s predajom družstva sa spýtal, či bude 

naďalej zabezpečená údržba ciest v zime. Zápisnice by sa mali zverejňovať v nezmenenom znení, aby 
neprichádzalo k nedorozumeniam, ako v prípade lokality na umiestnenie detského ihriska. Poslanci by 

mohli byť informovaní o aktuálnych výzvach určeným samosprávam formou e-mailov, ktoré by im 

zasielala obec. Navrhol zakúpenie aspoň dvoch fotopascí pre prípadné umiestnenie na miesta rozkrádania 
obecného majetku.           

- starosta: konečnú podobu zápisnice kontrolujú ešte overovatelia. Detské ihrisko bolo postavené v zmysle 

uzn. č. 136/2016 (overovatelia Dekan a Lehota). Cesty budú udržiavané ako doteraz. Ponuky, ktoré 

prichádzajú na obec, nie je problém poslancom preposielať. Obec nemá pozemky, na ktorých by bola 
možná ďalšia bytová výstavba. Pokračujú práce na bytovom dome na Školskej ulici, kde bude po ukončení 

výstavby k dispozícii 21 bytov. Ak bude potrebné obecný majetok chrániť fotopascami, tak sa zadá 

objednávka na konkrétny prípad firme, ktorá takúto ochranu realizuje, a dodá fotopasce s potrebnými 
parametrami. Nie je potrebné kupovať fotopasce na sklad bez znalosti toho, kde budú použité a aké 

parametre by mali mať.  

- Mgr. Anetta: v súvislosti s nejasnosťami v zápisniciach a absentujúcich veciach uviedol, že už v minulosti 

navrhol zakúpenie diktafónu, ktorým by sa nahralo celé zasadnutie a tieto nahrávky by sa archivovali. 
K téme fotopasce doplnil, že ak by sme mali všetci taký postoj ako starosta, nič by sa nevyšetrilo.  

- starosta: zápisnice sú  napísané detailne a vyčerpávajúco, len ich treba pozorne čítať, každý overovateľ je 

upozornený, aby pred  podpisom zápisnice venoval textu  náležitú pozornosť. Takýto záznam z rokovania 
OZ je postačujúci a v súlade so zákonom o obecnom zriadení. Pripomienky boli zatiaľ iba k jednému 

uzneseniu OZ (prijatých uznesení za rok 2016 bolo stoštyridsaťdva). Nikto sa nebráni použitiu fotopascí, 

lenže aj pre fotopasce platia určité podmienky použitia a prevádzky a nie ich bez zohľadnenia uvedeného 
rozmiestňovať. Detailne popísané neumiestnenie fotopascí na Volnom je v zápisnici z predchádzajúceho 

rokovania OZ, čo už bolo uvedené. Problém fotopascí na Volnom je uzatvorený aj z toho dôvodu, že to 

bola v podstate čierna skládka (občania doviezli okrem haluzoviny veľa iného odpadu - plasty, nábytok 

a pod.) a túto skutočnosť chcel jeden náš občan oznámiť aj na životné prostredie.     
- Mgr. Petráš: nečistopis zápisnice sa od konca roku 2016 najskôr posiela poslancom, ich pripomienky sa 

zapracovávajú do konečnej verzie. Nie všetci poslanci majú e-mailové adresy (dostupné na stránke obce). 

- Mgr. Totka: značka obmedzujúca rýchlosť na 30 km by sa mala premiestniť zo začiatku Podhájskej ulice 
na začiatok Ul. Hoštáky,  

- Mgr. Horváth: spýtal sa starostu na umiestnenie retardérov na Parkovej ulici, 

- starosta: otázku konzultoval na dopravnom  inšpektoráte, jeho zamestnanec odporučil stavebné retardéry, 
čo je finančne podstatne náročnejšie ako klasické.    

- PhDr. Korchová: vytkla starostovi, že dostal podnet od pedagogických zamestnancom materskej školy na 

odvolanie členky rady školy, ktorý včas neriešil. 



- starosta: odmietol jej tvrdenie ako nepravdivé a zavádzajúce, pri riešení tohto podnetu sa s písomnou 

žiadosťou o metodickú pomoc obrátil na ministerstvo školstva a po doručení odpovede postupoval presne 

podľa ich výkladu a včas, o čom svedčia aj prezentačné pečiatky na príslušných dokladoch.  
- S. Lehota: kedy sa otvárali obálky kandidátov na miesto riaditeľa školy. Jednej z kandidátok sa vyhrážali, 

aby nekandidovala.    

- starosta: obálky s prihláškami do výberového konania boli otvorené 24. mája na obecnom úrade za 

prítomnosti starostu a dvoch zástupcov rady školy, po skontrolovaní boli doklady hneď odovzdané 
predsedníčke rady školy.  

- Na záver informoval poslancov aj o kontrole, ktorú uskutočnila hlavná kontrolórka obce. Predmetom bola 

kontrola dotácií z rozpočtu obce pre ZŠsMŠ, kontrola bola uzatvorená bez zistení, správa bude podaná na 
nasledujúcom zasadnutí OZ.          

 

Uznesenie č. 59/2017 
OZ odporúča starostovi obce posielať poslancom pozvánky s programom rokovania obecného zastupiteľstva 

a výzvy určené samosprávam  elektronickou poštou.                                                  /za 9 - proti 0 - zdržal sa 0/ 
 

Uznesenie č. 60/2017 
OZ odporúča starostovi obce osloviť Dopravný inšpektorát OR Policajného zboru v Trnave vo veci 

preloženia dopravnej značky obmedzujúcou rýchlosť na 30 km zo začiatku Podhájskej ulice na začiatok Ul.  

Hoštáky a vo veci umiestnenia retardérov.                                                                  /za 9 - proti 0 - zdržal sa 0/ 
 

k    b o d u  5: 

Starosta obce požiadal svojho zástupcu, aby prečítal návrh na uznesenie z rokovania OZ.  

 

Uznesenie č. 61/2017 

OZ schvaľuje návrh na uznesenie z rokovania OZ.                                                    /za 9 - proti 0 - zdržal sa 0/ 

     
k   b o d u   6:  

Starosta obce poďakoval členom obecného zastupiteľstva a všetkým prítomným za účasť a ukončil rokovanie.  

 
 

 

 

 
 

overovatelia:  Mgr. Juraj Anetta       ............................. 

             
                      Mgr. Marek Dekan      ............................. 

 

 

 
Dolná Krupá, 9. júna 2017                                            

 

 
 

 

 
 

 

 

 
spracoval a zapísal:  Mgr. Stanislav Petráš                                                           Ing. Teofil Mihalovič 

                                   zástupca starostu               starosta obce    

 
 

 

 
 

 

 

 



 



 



 



 


